
Z á p i s n i c a
z piatého zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom 

konaného  25. 08. 2014

Prítomní: Mgr. Eva Ušiaková  - primátorka mesta
Bc. Marian Gavlas   - prednosta MsÚ
Ing. Viera Pániková - hlavná kontrolórka

            
Prítomní poslanci:        (8)          - podľa prezenčnej listiny

R O K O V A N I E 

     Piate zasadnutie MsZ otvorila a viedla primátorka mesta Mgr. Eva Ušiaková. Privítala poslancov 
MsZ,  zamestnancov  mesta  a  občanov.  Oznámila  čas  15.04  hod.  za  začatie  rokovania  MsZ. 
Konštatovala,  že zasadnutie MsZ je uznášania schopné, bolo prítomných 8 z 11-tich poslancov. 
Oboznámila  s  programom  rokovania,  ktorý  navrhla  doplniť  o  bod  Rôzne.  Poslanci  program 
jednomyseľne schválili.

 Program:
1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ
5. Správa o činnosti mestskej rady 
6. Schválenie investičného úveru za účelom financovania výstavby III. pavilóna ZŠ
7. II. zmena rozpočtu na rok 2014 – zapracovanie schváleného úveru do rozpočtu mesta
8. Rôzne.
9. Záver.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 74/2014 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8                      proti: 0         zdržal sa: 0

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
Do  návrhovej  komisie  navrhla  primátorka  mesta  poslancov  Branislava  Kovačecha,  Ivana 
Minárčiného,  za zapisovateľku určila  Teréziu Malkovú,  za overovateľov zápisnice poslancov Ing. 
Ivana Bzdúška, Ing. Jána Mikulinu.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 75/2014 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8                      proti: 0         zdržal sa: 0

3. Pripomienky a námety obyvateľov
p. Jozef Ďuriš odporučil, aby chodník po Staničnej ulici, ktorý končí pri r.d. p. Noska,  pokračoval 
aj pred reštauráciou Dolina. Návštevníci parkujú autá po celej ploche. Bolo by vhodné, aby mesto 
doriešilo chodník v tomto úseku popri štátnej ceste.
Mgr.  Jaroslav Ciran odpovedal,  že  časť  pozemku pred reštauráciou je  vo vlastníctve  majiteľky  
reštaurácie a časť pozemku vo vlastníctve mesta.  Chodník popri štátnej ceste sa môže odčleniť  
napr. bielou čiarou, čo môžu urobiť aj technické služby.
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4. Správa o plnení uznesení MsZ
Materiál bol predložený písomne. Ing. Viera Pániková, hlavná kontrolórka v krátkosti oboznámila 
o splnených uzneseniach  v ostatných dňoch.  Ing.  Ivan Bzdúšek sa zaujímal  o  plnenie uznes.č. 
101/2013, v ktorom okrem iného bolo riaditeľovi TS odporučené zaoberať sa aj výberom vhodného 
pozemku pre skládku BRO, ktorá lokalita je vytipovaná a v akom štádiu je pripravená. Ing. Denisa 
Zuščíková  odpovedala,  že  vhodná  lokalita  na  tento  druh  odpadu  je  pri  ČOV,  čo  potvrdili  i  
spracovatelia  územného  plánu.  Samozrejme  je  treba  dodržať  ochranné  pásmo  a  podmienky  v  
zmysle zákona (vodári, odpadári, ochranári). K správe neboli ďalšie pripomienky.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 76/2014 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8                      proti: 0         zdržal sa: 0

5. Správa o činnosti mestskej rady 
Materiál bol predložený písomne. P. Ivan Ďurkovič, zástupca primátorky poinformoval o činnosti 
mestskej rady, ktorá zasadala 18. 8. 2014 a zaoberala sa prípravou materiálov na zasadnutie MsZ 
25. 8. 2014. MsR uznesením č. 5/2014 odporučila schváliť úver vo výške 600 tis. € od VUB a.s. na 
výstavbu pavilóna a  zároveň zapracovať túto zmenu do rozpočtu mesta na rok 2014. Spomenul, že 
zástupcovia  spoločnosti  Mestské  lesy  spol.  s   r.o.  predložili  požiadavku  na  nákup  ojazdeného 
motorového vozidla v predpokladanej cene 10 tis. €. V  rôznom primátorka mesta pripomenula, že 
na ostatnom zasadnutí  MsZ bolo poslancami MsZ navrhnuté,  aby odborný útvar  urobil  anketu 
záujmu obyvateľov o výstavbu rodinných domov, rep.  nájomných bytov v lokalite  Horný rad. 
Aktuálne výsledky ankety sú: 87 občanov má záujem o výstavbu nájomných bytov a 35 záujemcov 
o individuálnu výstavbu rodinných domov v tejto lokalite. Mestská rada a  komisia pre ekonomiku, 
správu  majetku  a  podnikanie  navrhla  primátorke  preveriť  referencie  spoločnosti  INNOVIA. 
Primátorka mesta spomenula aj ďalšie investičné akcie, ktoré sú schválené na tento rok a bolo by 
vhodné ich realizovať.  Ide o opravu miestnych komunikácií,  kde  stavebnými úpravami dôjde k 
výmene povrchov. MsR navrhla, aby bol správca komunikácií II. a III. tr. ( TSK) upozornený na 
údržbu týchto ciest - vyspravenie výtlkov a vykosenie krajníc. 
K predloženej správe neboli  pripomienky.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 77/2014 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8                      proti: 0         zdržal sa: 0

6.  Schválenie investičného úveru za účelom financovania výstavby III. pavilóna ZŠ
Materiál bol predložený písomne. K prijatiu investičného úveru  v celkovej výške 600 000,- € na 
úhradu  kapitálových  výdavkov  na  výstavbu  pavilónu  Základnej  školy  sa  vyjadrili  predsedovia 
komisie vzdelávania, mládeže a športu a  komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie, 
ktorí odporúčajú prijať investičný bankový úver na výstavbu pavilóna ZŠ od VÚB a.s. vo výške 
600 000 EUR za podmienok uvedených v dôvodovej správe.  Ing. Ivan Bzdúšek predpokladá, že 
skutočné čerpanie úveru bude nižšie ako 600 000 EUR, pretože verejné obstarávanie ešte nie je 
ukončené. 
V rozprave na otázky Ing. Slavky Bajzovej odpovedala Ing. Alena Jančia a  vysvetlila, že  úver 
bude poskytnutý spoločnosťou VÚB, a.s. za podmienok: 
- úroková sadzba 3M EURIBOR + 1,5 % marža p. a., 
-  spracovateľský  poplatok  za  vypracovanie  úverovej  zmluvy  0,1  %  z objemu  poskytnutých 
prostriedkov,  
- ručenie blanko zmenkou a poistením budovy s vinkuláciou poistného plnenia v prospech VÚB, 
a.s.,
- záväzková provízia 0,0 % p.a.,
- splatnosť úveru do 132 mesiacov od podpisu úverovej zmluvy (1 + 10 rokov),
- odloženie začatia splátok istiny úveru o 1 rok od poskytnutia úveru, následne pravidelná mesačná
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splátka istiny po dobu 120 mesiacov (10 rokov).
Uviedla, že uznesenie o prijatí úveru je potrebné schváliť do 31.8.2014 z dôvodu, že  obec môže 
vykonávať zmenu rozpočtu v oblasti finančných operácií len v termíne do 31.8.2014 (prijatie úveru 
je  príjmová  finančná  operácia)   podľa  §  14  ods.  3  zákona  č.  583/2004  Z.  z.  o  rozpočtových 
pravidlách  územnej  samosprávy  v znení  neskorších  zmien  a doplnkov.  V rovnakom  termíne  je 
potrebné zapracovať schválenie prijatia úveru do rozpočtu mesta. 
Na otázku Jaroslava Cirana,  čo so stávajúcou budovou, odpovedala primátorka mesta, že podľa 
vyjadrenia statika, uvedený objekt je nutné odstrániť z dôvodu nestabilného podložia.

K prijatiu  úveru  predložila  písomné stanovisko aj  hlavná kontrolórka.  Uviedla,  že  predkladaný 
návrh úveru je v súlade so zákonom, preto odporúča daný úver schváliť.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 78/2014 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7                     proti: 0         zdržal sa: 1

7. II. zmena rozpočtu na rok 2014 – zapracovanie schváleného úveru do rozpočtu mesta
Materiál bol predložený písomne. Ing. Alena Jančia predložila zapracovanie schváleného úveru do 
rozpočtu mesta.  Uviedla, že v zmysle zákona č. 502/2001 Z. z. o finančnej kontrole a finančnom 
audite  v  znení  neskorších  zmien  a doplnkov  nie  je  možné  podpísať  zmluvu  s dodávateľom 
stavebných prác, pokiaľ nie je v súlade s výdavkovou časťou rozpočtu. Na základe uvedeného je 
potrebné upraviť aj kapitálové výdavky rozpočtu mesta na výstavbu nového pavilóna ZŠ.
K II. zmene rozpočtu podala písomné stanovisko hlavná kontrolórka.
"Predkladaný návrh II. zmeny rozpočtu reaguje na aktuálne požiadavky  v oblasti príjmových a  
výdavkových operácií rozpočtu Mesta Brezová pod Bradlom. Do budúcnosti opätovne odporúčam  
venovať zvýšenú pozornosť potrebe vytvorenia jasnej definície ďalších rozvojových krokov nielen  
v PHSR, ale aj v čiastkových rozvojových koncepciách, ktoré budú mať nadväznosť na spracovanie  
plánu verejného obstarávania na celý rok s dôrazom na definovanie potrieb kapitálových výdavkov  
u správcov  jednotlivých  rozpočtových  kapitol.  Predkladaný  návrh  zmeny  rozpočtu  zohľadňuje  
zákonom  stanovené  podmienky,  teda  je   predložený  v súlade  s rozpočtovými  pravidlami.  Touto 
zmenou sú vlastne zaradené finančné prostriedky získané úverom (schváleným v predchádzajúcom 
bode  rokovania)  prostredníctvom  finančných  operácií  a čerpanie  je  zaradené  v kapitálovom 
rozpočte vo výdavkovej časti.  S ohľadom na vyššie uvedené odporúčam predložený návrh na II.  
zmenu rozpočtu Mesta Brezová pod Bradlom na rok 2014 schváliť."

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 79/2014 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7                     proti: 0         zdržal sa: 1

8. Rôzne
8.1  primátorka  mesta  informovala,  že  na  zasadnutí  mestskej  rady  boli  prítomní  zástupcovia 
spoločnosti Mestské lesy spol. s  r.o., ktorí predložili požiadavku na nákup novšieho ojazdeného 
motorového vozidla v predpokladanej cene 10 tis. €. Do opravy auta, ktoré majú od roku 1994 (tiež 
bolo zakúpené ojazdené), sa na základe odborného posudku autoservisu neoplatí investovať peniaze 
do opravy,   výhodnejšie  je  zakúpiť  novšie  ojazdené motorové vozidlo.  Taktiež  informovali,  že 
hospodárenie spoločnosti je priaznivé,  nákup ojazdeného auta môžu realizovať ihneď po schválení 
v MsZ.  MsR odporučila  schváliť MsZ  kúpu novšieho ojazdeného motorového vozidla pre potreby 
spoločnosti.  Taktiež  komisia  pre  ekonomiku,  správu  majetku  a podnikanie  odporúča  kúpu 
ojazdeného auta MsL. 
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Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 80/2014 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8                     proti: 0         zdržal sa: 0

8.2  primátorka mesta informovala, že na ostatnom zasadnutí MsZ, keď boli prítomní zástupcovia 
spoločnosti  INNOVIA,  ktorí  prezentovali  výstavbu  bytových  domov,  bolo  poslancami  MsZ 
navrhnuté, aby odborný útvar  urobil anketu záujmu obyvateľov o výstavbu nájomných bytov, resp. 
rodinných domov v lokalite  Horný rad.  Z aktuálnych výsledkov ankety: 87 občanov má záujem o 
výstavbu nájomných bytov a 35 záujemcov o individuálnu výstavbu rodinných domov vyplýva, že 
v tejto lokalite by bolo vhodné postaviť nájomné byty, čo je zahrnuté aj v územnom pláne.  
Keďže v predloženej dôvodovej správe nie je uvedená podrobnejšia analýza  a problematika nebola 
prerokovaná v  príslušných komisiách,  v  závere  rozpravy sa poslanci  dohodli,  aby bol  materiál 
stiahnutý  z  rokovania.  Poslanci  primátorke  mesta  odporučili,  aby  bol  urobený  pohovor  so 
záujemcami o výstavbu rodinných domov, zároveň odborný útvar pripraví podklady - analýzu pre 
obidva návrhy výstavby  na prerokovanie v  príslušných komisiách a MsZ.

8.3 primátorka mesta spomenula investičné akcie naplánované na tento rok a ich  realizáciu. Ide o 
opravu  miestnych  komunikácií,  kde  stavebnými  úpravami  dôjde  k  výmene  povrchov.  Celkový 
rozpočet je 74.000,-€ a neobsahuje opravu chodníkov popri MK.
Ing. Ján Mikulina sa spýtal, či by nevznikol na Družstevnej ulici problém, keď tu bol odsúhlasený 
predaj  pozemku  pod  výstavbu  umyvárky.  Mgr.  Jaroslav  Ciran  uviedol,  že  bol  schválený  iba  
predbežný súhlas, zatiaľ však nie je uznesenie zrealizované, kupujúci má záujem o väčší pozemok,  
preto mesto hľadá iný vhodný pozemok na výstabu umyvárky, napr. pri benzínke.
P. Branislav Kovačech sa zaujímal o aktuálny stav rekonštrukcie brezovskej priehrady. Primátorka 
mesta mu odpovedala, že na opravu hrádze prebieha VO, zatiaľ nie je výsledok známy.

8.4  Ing.  Ivan  Bzdúšek  požiadal  hlavnú  kontrolórku,  aby  vykonala  kontrolu  priebehu  súťaže 
verejného obstarávania na opravu fasády MŠ na Budovateľskej ulici a porovnať náklady opravy 
fasády na MŠ Budovateľská a MŠ  Sídl. D. Jurkoviča.

8.5 Ing. Slavka Bajzová upozornila, že zrejme treba zreklamovať fasádu na ND Štefánikovom. Od 
dvora p. Bajzu omietka už odpadáva.

8.6 p.  Jaroslav Ciran upozornil  na úpravu priestoru pred COOP Jednota,  navrhol  vysadiť kríky 
alebo trávu a osadiť nejaké zábrany,  aby  tadiaľ ľudia nechodili.
Poukázal na skládku, ktorá je na priestranstve pri stanici. Už sa o odstránení hovorilo niekoľkokrát.
Upozornil na zarastený cyklochodník vedúci pozdĺž priehrady na Košariská.  Bolo by vhodné, keby 
to technické služby pokosili a zaujímal sa, či je upravný priestor pamätníka vo Dvoloch, keď tam 
bude kladenie vencov pri príležitosti osláv SNP.

8.7 Ing. Ján Mikulina navrhol, aby pre návštevníkov mesta bola na námestí možnosť pripojenia Wi-
Fi. V rámci turistického ruchu v meste sa diskusia rozprúdila aj ohľadom chaty na Bradle. Poslanci  
poukázali na nefunkčnosť chaty. Primátorka mesta spomenula, že infokiosk pre turistov funguje, 
výpovedná lehota nájomníkom chaty plynie.  Mgr.  Reptová poukázala na nehygienické prenosné 
toalety, ktoré sú  v blízkosti infocentra. Bolo by vhodné ich vyčistiť alebo odstrániť.
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      Týmto bol program piateho MsZ prerokovaný, primátorka mesta poďakovala za účasť a aktivitu 
poslancom MsZ a oznámila čas 16.41 hod. za skončenie zasadnutia MsZ.

Zapisovateľka: Terézia Malková

Overovatelia zápisnice:  Ing. Ivan Bzdúšek

                                       Ing. Ján Mikulina

                                  

                                      

Mgr. Eva  U š i a k o v á Bc. Marian   G a v l a s
   primátorka mesta                 prednosta MsÚ
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U z n e s e n i a  
piateho zasadnutia  Mestského zastupiteľstva  Brezová pod Bradlom 25. 8. 2014

Uznesenie č. 74/2014
Mestské zastupiteľstvo  Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
     návrh programu rokovania MsZ  Brezová pod Bradlom dňa 25.8.2014:
1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ
5. Správa o činnosti mestskej rady 
6. Schválenie investičného úveru za účelom financovania výstavby III. pavilóna ZŠ
7. II. zmena rozpočtu na rok 2014 – zapracovanie schváleného úveru do rozpočtu mesta
8. Záver.
II. schvaľuje
     doplnený program rokovania MsZ  Brezová pod Bradlom dňa 25.8.2014  o bod  č. 8. Rôzne. 

Počet prítomných poslancov:  8
za: 8 
Ing.  Slavka  Bajzová,  Ing.  Ivan  Bzdúšek,  Jaroslav  Ciran,  Ivan  Ďurkovič,  Jaroslav  Hôlka,  Ivan 
Minárčiný, Ing. Ján Mikulina, Branislav Kovačech
proti: 0 
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 75/2014
Mestské zastupiteľstvo  Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
     návrh na zloženie návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice
II. schvaľuje

A. zloženie návrhovej komisie: Branislav Kovačech, Ivan Minárčiný 
B. určuje zapisovateľku: Terezia Malková      
C. overovateľov zápisnice: Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Ján Mikulina

Počet prítomných poslancov: 8
za: 8
Ing.  Slavka  Bajzová,  Ing.  Ivan  Bzdúšek,  Jaroslav  Ciran,  Ivan  Ďurkovič,  Jaroslav  Hôlka,  Ivan 
Minárčiný, Ing. Ján Mikulina, Branislav Kovačech
proti: 0
zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 76/2014
Mestské zastupiteľstvo  Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo

Správu o plnení uznesení MsZ zo dňa  26.6.2014 a uznesení, ktoré zostali v  plnení 
II. berie na vedomie
     Správu o plnení uznesení MsZ zo dňa  26.6.2014 a uznesení, ktoré zostali v  plnení. 
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Počet prítomných poslancov: 8
za: 8
Ing.  Slavka  Bajzová,  Ing.  Ivan  Bzdúšek,  Jaroslav  Ciran,  Ivan  Ďurkovič,  Jaroslav  Hôlka,  Ivan 
Minárčiný, Ing. Ján Mikulina, Branislav Kovačech
proti: 0  
zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 77/2014
Mestské zastupiteľstvo  Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
     informáciu o činnosti MsR za obdobie od  26.6.2014 do 25.8.2014
II. berie na vedomie
     informáciu o činnosti MsR za obdobie od 26.6.2014 do 25.8.2014 bez pripomienok.

Počet prítomných poslancov:  8
za: 8
Ing.  Slavka  Bajzová,  Ing.  Ivan  Bzdúšek,  Jaroslav  Ciran,  Ivan  Ďurkovič,  Jaroslav  Hôlka,  Ivan 
Minárčiný, Ing. Ján Mikulina, Branislav Kovačech
proti: 0
zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 78/2014
Mestské zastupiteľstvo  Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo

návrh na prijatie úveru v celkovej výške 600 000,- €  na úhradu kapitálových výdavkov na 
výstavbu nového pavilóna základnej školy.
Úver bude poskytnutý spoločnosťou Všeobecná úverová banka a.s. za podmienok: 
- úroková sadzba: 3 M EURIBOR + 1,5 % p. a.,
- odplata za dojednanie záväzku: 0,1 % z objemu poskytnutých prostriedkov,  
- zabezpečenie úveru: vlastná blanko zmenka a dohoda o vyplňovacom práve k blankozmenke, 
- splácanie úveru: začiatok splácania 12 mesiacov od poskytnutia úveru, následne rovnomerné 
mesačné splátky počas 10 rokov,
- odplata za rezervovanie neposkytnutých peňažných prostriedkov alebo nedočerpanie úveru 
v dohodnutom termíne sa neuplatňuje.

II. berie na vedomie
A. stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na prijatie úveru
B. stanovisko mestskej rady k návrhu na prijatie úveru
C. stanovisko komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie k návrhu na prijatie úveru

III. schvaľuje
prijatie úveru v celkovej výške 600 000,- €  na úhradu kapitálových výdavkov na výstavbu 
nového pavilóna základnej školy.
Úver bude poskytnutý spoločnosťou Všeobecná úverová banka a.s. za podmienok: 
- úroková sadzba: 3 M EURIBOR + 1,5 % p. a.,
- odplata za dojednanie záväzku: 0,1 % z objemu poskytnutých prostriedkov,  
- zabezpečenie úveru: vlastná blanko zmenka a dohoda o vyplňovacom práve k blankozmenke, 
- splácanie úveru: začiatok splácania 12 mesiacov od poskytnutia úveru, následne rovnomerné 
mesačné splátky počas 10 rokov,
- odplata za rezervovanie neposkytnutých peňažných prostriedkov alebo nedočerpanie úveru 
v dohodnutom termíne sa neuplatňuje.
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Počet prítomných poslancov:  8
za: 7
Ing.  Ivan  Bzdúšek,  Jaroslav  Ciran,  Ivan  Ďurkovič,  Jaroslav  Hôlka,  Ivan  Minárčiný,  Ing.  Ján 
Mikulina, Branislav Kovačech
proti: 0
zdržal sa: 1  Ing. Slavka Bajzová

Uznesenie č. 79/2014
Mestské zastupiteľstvo  Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
     návrh II. zmeny rozpočtu mesta Brezová pod Bradlom na rok 2014
II. berie na vedomie

A. stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu II. zmeny rozpočtu mesta Brezová pod Bradlom na 
rok 2014
 B. stanovisko Komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie k návrhu II. Zmeny 
rozpočtu mesta Brezová pod Bradlom na rok 2014

III. schvaľuje
- II. zmenu rozpočtu mesta Brezová pod Bradlom na rok 2014 tak, ako bola predložená 

Rozpočet po II. zmene:
   v  €

z toho:

           
           

Počet prítomných poslancov:  8
za: 7
Ing.  Ivan  Bzdúšek,  Jaroslav  Ciran,  Ivan  Ďurkovič,  Jaroslav  Hôlka,  Ivan  Minárčiný,  Ing.  Ján 
Mikulina, Branislav Kovačech
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rozp. 2014 II. zmena po II. zmene
Príjmy celkom 3 009 052 600 000 3 609 052
Výdavky celkom 2 938 386 600 000 3 538 386
Hospodárenie obce celkom 70 666 0 70 666

Bežné príjmy 2 506 029 0 2 506 029
Bežné výdavky 2 390 358 0 2 390 358
Prebytok bežného rozpočtu 115 671 0 115 671

Kapitálové príjmy 182 148 0 182 148
Kapitálové výdavky 490 530 600 000 1 090 530
Schodok kapitálového rozpočtu -308 382 -600 000 -908 382

Príjmové finančné operácie 320 875 600 000 920 875
Výdavkové finančné operácie 57 498 0 57 498
Hospodárenie z fin. operácií 263 377 600 000 863 377



proti:0
zdržal sa: 1  Ing. Slavka Bajzová

Uznesenie č. 80/2014
Mestské zastupiteľstvo  Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo

žiadosť obchodnej spoločnosti Mestské lesy, s.r.o. Brezová pod Bradlom na nákup ojazdeného 
terénneho vozidla, ktorého obstarávacia cena bude do 10 000 EUR

II. berie na vedomie
       stanovisko Komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie 
III. schvaľuje

v zmysle stanov spoločnosti Mestské lesy, s.r.o. Brezová pod Bradlom nákup ojazdeného 
terénneho motorového vozidla, ktorého obstarávacia cena bude do 10 000 EUR.

Počet prítomných poslancov:  8
za: 8
Ing.  Slavka  Bajzová,  Ing.  Ivan  Bzdúšek,  Jaroslav  Ciran,  Ivan  Ďurkovič,  Jaroslav  Hôlka,  Ivan 
Minárčiný, Ing. Ján Mikulina, Branislav Kovačech
proti: 0
zdržal sa: 0 

                                                                                    Mgr. Eva  U š i a k o v á 
                                                      primátorka mesta
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     Mgr. Eva Ušiaková, primátorka mesta Brezová pod Bradlom

            
Brezová pod Bradlom  18. 8. 2014

P O Z V Á N K A 

Vážená pani poslankyňa, 
vážený pán poslanec, 

v  zmysle § 12 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 
zvolávam zasadnutie Mestského zastupiteľstva Brezová pod Bradlom 
25. augusta 2014 (pondelok)  o 15. 00 hod.  vo veľkej zasadačke MsÚ v Brezovej pod Bradlom,
na ktoré Vás týmto pozývam.

P r o g r a m:

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ
5. Správa o činnosti mestskej rady 
6. Schválenie investičného úveru za účelom financovania výstavby III. pavilóna ZŠ
7. II. zmena rozpočtu na rok 2014 – zapracovanie schváleného úveru do rozpočtu mesta
8. Záver.

                                                                                    Mgr. Eva  U š i a k o v á 
                                                      primátorka mesta
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